

## Unlock Multiple Grants with One Application! 2023 WOMENSNET'S GRANTS \$10,000 - \$25,000 GRANTS AVAILABLE YEAR ROUND APPLICATION

### **\$10,000 MONTHLY AMBER GRANT**

Each month, judges review all the applications — then select 5 finalists. One of those finalists will be the monthly \$10,000 Amber Grant winner. The other 4 finalists will each receive \$1,000.

### **\$10,000 THE STARTUP GRANT**

An additional grant opportunity for you: WomensNet Startup Grant. Startup is a business in the “idea phase,” or one that has only had minimal sales (less than \$10,000). Even though startups are eligible for monthly Amber Grants, the grant representatives created an additional grant especially for this underserved sector. The \$10,000 grant is awarded once per quarter.

**CONTACT US NOW:  
cnpp@uprocessing.com  
+1(212) 835-2485**

### **\$25,000 ANNUAL AMBER GRANT**

The \$10,000 Amber Grant winner each month qualifies for the year-end grant of \$25,000. Two participants are awarded separate \$25,000 women-owned business grants at the end of each year.

### **\$10,000 THE BUSINESS CATEGORY GRANT**

An additional \$10,000 Business Category grant winner every month in addition to filling out a single application. Under specific business categories women entrepreneurs are eligible (once per year) for the monthly \$10,000 Business Category Grant based on the calendar.



# 一份申请解锁多个免费拨款机会!

## 2023 WOMENET'S 拨款

### \$10,000 - \$25,000 拨款基金

#### 全年可申请

#### \$10,000

##### 每月的AMBER拨款

每个月，评委会审查所有申请，然后选出5名决赛选手。其中一名决赛选手将成为每月获得1万美元AMBER拨款的获奖者。其他4名决赛选手将分别获得1,000美元。

#### \$25,000

##### 每年的AMBER拨款

每月获得1万美元AMBER拨款的获奖者有资格参加年底的2.5万美元拨款评选。每年年底会评选出两名参与者获得2.5万美元女性企业拨款。

#### \$10,000

##### 创业拨款

另一项拨款机会是WomenNet创业拨款。创业指的是处于“创意阶段”的业务，或者只有少量销售（低于10,000美元）的业务。尽管创业企业有资格获得每月AMBER拨款，但拨款代表专门为这个服务不足的领域创建了另一个拨款机会。这项1万美元的拨款每季度颁发一次。

#### \$10,000

##### 企业类别拨款

再填写一份申请，每月额外有一名企业类别获得者可以获得1万美元的拨款。在特定的企业类别下，女性企业家每年有资格根据日程获得每月1万美元的企业类别拨款（一次）。

现在联系我们:

[cnpp@uprocessing.com](mailto:cnpp@uprocessing.com)

+1(212) 835-2485

